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Plats och tid 
 

Kommunhuset, Svalöv, kl. 18.30 – 22.25 
Mötet ajournerades kl. 20.26 – 20.51 
 

Beslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Teddy Nilsson (SD) 
Èmilie Lundgren (S) 
Ingrid Ekström (SD), ordförande 
Lennart Pettersson (C) 
Anna Berg von Linde (M) 
Afrim Goxhuli (S) tjg. ers. för Jan Zielinski (S) 
Kim Hellström (SD) 
Wioletta Kopanska Larsson (SD) 
Agneta Lenander (V) 
Anneli Persson (S) 
Marie Dahlström (KD) 
Annelie Johnsson (C) 
Sten Wendel (M), förste vice ordförande, §§ 168–182, dock ej § 170 
Hans Lindström (SD) 
Torbjörn Ekelund (L) 
Niklas Bohn (S), §§ 168–182, dock ej § 170 
N E Jörgen Persson (SD) 
Mats Hannander (SD), §§ 168–182, dock ej § 170 
Päivi Olsson (S) tjg. ers. för Bedrija Halilovic (S) 
Johan Wigrup (C) 
Linda Reidy (M), §§ 168–182, dock ej § 170 
Bengt Jönsson (SD) 
Kent Kronqvist (S), andre vice ordförande, §§ 168; 173–182  
Jenny Ulfvin (SD) 
Anders Malmros (V) 
Sten Schmidt (SD), §§ 168–182, dock ej § 170 
Sonja Zielinski (S) 
Marie Irbladh (C) 
Agneta Sörensson (M) 
Conny Törnkrantz (SD) 
Aase Jönsson (KD) 
Stefan Persson (SD) 
Håkan Sträng (L) 
A Jörgen Persson (SD) 
Sebastian Nilsson (SD), tjg. ers. för Mats Hannander (SD), § 170 
Bertil Johansson (SD), tjg. ers. för Sten Schmidt (SD), § 170 
Stefan Pettersson (M), tjg. ers. för Sten Wendel (M), § 170 
Christoffer Bjermer (M), tjg. ers. för Linda Reidy, § 170 
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Ej tjänstgörande 
ersättare 

Sebastian Nilsson (SD), §§ 168–169; 171–182 
Bertil Johansson (SD), §§ 168–169; 171–182 
Sanna Brobeck (SD) 
Sarkis Broudian (SD)  
Katja Wennerlund (C) 
Stefan Pettersson (M), §§ 168–169; 171–182 
Christoffer Bjermer (M), §§ 168–169; 171–182 
Åke Jonsson (KD) 
Pernilla Ekelund (L) 

Övriga deltagare Tf. kommunchef Fredrik Rosenkvist 
Nämndsekreterare Viggo Johnsson 
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Protokollet signeras digitalt 

Justeringens tid  Torsdagen den 20 juni 2024 kl. 15.00 

Justerade 
paragrafer §§ 168–182 

Sekreterare Viggo Johnsson 

  

Ordförande Ingrid Ekström (SD) 

  

Justerare 

§§ 168–169; 171–182: Mats Hannander (SD) & Niklas 
Bohn (S) 
§ 170: Teddy Nilsson (SD) & Èmilie Lundgren (S) 

 
 



 

Kommunfullmäktige SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

4(33) 
Sammanträdesdatum 

2024-06-17 
  

  

  
 

Justerare Utdragsbestyrkande 

Protokollet är justerat med digital signering  

 

§ 168 Beslutad ärendelista 

Utdelning av utmärkelse för Svalövsambassadör 2024 ....................................... 5 
§ 169 Anmälningsärenden .................................................................................. 6 
§ 170 Avsägelser och val .................................................................................... 7 
§ 171 Partistöd 2024 - Centerpartiet ................................................................... 8 
§ 172 Mål och budget 2024, plan 2025 - 2026 - Uppföljning Svalövs kommun – 

Delårsrapport I per 2024-04-30 ............................................................... 10 
§ 173 Bjuvs kommuns utträde ur Söderåsens miljöförbund – ekonomisk 

uppgörelse ............................................................................................... 13 
§ 174 Uppföljning av granskning IT och Informationssäkerhet gjord 2021 ...... 16 
§ 175 Interpellation, Uppföljning modersmål ..................................................... 18 
§ 176 Interpellation, Gällande det lokala partistödet ......................................... 19 
§ 177 Motion, Uppmuntra till ökat resande med kollektivtrafik – Erbjud 

långtidsparkering ..................................................................................... 20 
§ 178 Uppdrag, Väderskydd och bättre komfort för åkande med tåg och 

buss ......................................................................................................... 22 
§ 179 Ordningsfråga .......................................................................................... 24 
§ 180 Uppdrag, Hållbar energiproduktion i Svalövs kommun........................... 25 
§ 181 Utredning av förutsättningar för och konsekvenser av en bolagisering av 

verkställigheten inom verksamheterna vård och omsorg samt LSS, med 
hjälp av extern leverantör ........................................................................ 27 

§ 182 Uppdrag: Översyn av beståndet av hjärtstartare i de kommunala 
verksamheterna, och organisationen för utökning, underhåll/utbyte ...... 29 

Bilaga 1 ............................................................................................................... 32 
Bilaga 2 ............................................................................................................... 32 
Bilaga 3 ............................................................................................................... 33 
 
Ärendet ”Interpellation, Gällande det lokala partistödet” lades till ärendelistan på 
sammanträdet.  
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Utdelning av utmärkelse för Svalövsambassadör 2024 

Sammanfattning 

Mötet ajournerades kl. 18.40 – 18.46 för utdelning av utmärkelse för 
Svalövsambassadör 2024.  

Skånes änglar utsågs till årets Svalövsambassadör av kommunstyrelsens 
arbetsutskott den 21 maj 2024 § 91. 

Två representanter från föreningen Skånes änglar mottog diplom, blommor och 
keramik från lokal konstnär.  
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Dnr - 

§ 169 Anmälningsärenden 

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Informationen noteras. 

Sammanfattning av ärendet 

a) Ny ersättare för ledamot i kommunfullmäktige för Zain Kahn (S) blir 
Adam Strand (S) (Dnr KS 467-2023). 

b) Laglighetsprövning: Överklagande av kommunfullmäktiges beslut 2024-
05-21, § 118, om årsredovisning och ansvarsfrihet avseende 
verksamhetsåret 2023 – Svalövs kommun (Dnr KS 318-2024).  
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Dnr KS 467-2023 

§ 170 Avsägelser och val  

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Avsägelser från Mikael Hellman (SD) och Ann-Charlotte Hansen (C) 
godkänns.  

2. Till ny lekmannarevisor i Svalövs Energi AB efter Mikael Hellman (SD) 
väljs Isaac Heinrich (V).  

3. Till ny nämndeman vid Lunds tingsrätt efter Ann-Charlotte Hansen (C) 
väljs Jenny Maltin (C).  

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Mikael Hellman, inkommen 2024-06-07 
Avsägelse från Ann-Charlotte Hansen, inkommen 2024-06-17 

Jäv 

På grund av jäv deltar inte Mats Hannander (SD), Sten Wendel (M), Niklas 
Bohn (S), Linda Reidy (M) och Sten Schmidt (SD) i behandlingen av ärendet.  

 
Protokollet ska skickas till: 
Samtliga berörda förtroendevalda 
Tf kommunchef 
Administrativ chef 
Enhetschef kansli 
Samtliga nämndsekreterare 
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Dnr KS 277-2024 

§ 171 Partistöd 2024 - Centerpartiet 

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Centerpartiet beviljas partistöd med 60 045 kr. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktige fattade 2015-11-30, § 187, beslut om reviderade 
bestämmelser för kommunalt partistöd, mot bakgrund av förändrad lagstiftning. 

Av bestämmelserna framgår bl. a följande: "Mottagare av partistöd ska årligen, 
senast den 30 juni, lämna in en ansökan till kommunen om utbetalning av 
partistöd för innevarande år. Ansökan ska innehålla följande dokument: 

1) En skriftlig redovisning av hur partistödet har använts föregående kalenderår. 

2) Ett granskningsintyg från en av det mottagande partiet utsedd granskare som 
intygar att partiets redovisning ger en rättvisande bild av hur partiet har använt 
partistödet. 

3) Revisionsberättelse från det lokala partiet avseende föregående år. 

4) Protokoll från partiets lokala årsmöte för innevarande år. 

Den skriftliga redovisningen ska tydligt ange hur partistödet använts för att 
stärka partiets ställning i den kommunala demokratin". 

Arbetsutskottet föreslog 2024-06-21, § 92, kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige fatta följande beslut: 1) Centerpartiet beviljas partistöd med 
60 045 kr. 

Kommunstyrelsen föreslog 2024-06-03, § 163, kommunfullmäktige fatta 
följande beslut: 1) Centerpartiet beviljas partistöd med 60 045 kr. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 163 
Arbetsutskottets protokoll 2024-06-21, § 92 
Ansökan om partistöd från Centerpartiet, inkommen 2024-04-25 
Kommunfullmäktiges protokoll 2023-12-18, § 248 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Èmilie Lundgren (S), Teddy Nilsson (SD), Anna Berg von Linde (M), Agneta 
Lenander (V) och Aase Jönsson (KD): Centerpartiet beviljas partistöd med 60 
045 kr. 

Beslutsgång 

Ordföranden tar upp förslaget till beslut och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med detta.  
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Protokollet ska skickas till: 
Centerpartiet 
Tf kommunchef 
Administrativ chef 
Enhetschef kansli 
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Dnr KS 172-2024, KS 187-2024, KS 258-2024, SN 75-2024, SN 102-2024 

§ 172 Mål och budget 2024, plan 2025 - 2026 - 
Uppföljning Svalövs kommun – Delårsrapport I per 2024-
04-30 

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Delårsrapport I per 30 april 2024 för Svalövs kommun godkänns. 

2. Socialnämndens äskanden gällande a) volymökning av antal personer 
med demensdiagnos (6 100 tkr), b) volymökning inom hemvården (950 
tkr), c) ökade placeringskostnader inom verksamheten individ- och 
familjeomsorgen (2 000 tkr) samt d) ökat bemanningsbehov utifrån ny 
lagstiftning Stärkta rättigheter för barn och vuxna i skyddat boende 
(Prop. 2023/24:31) (1 700 tkr) kan inte beviljas, då det inte finns 
ytterligare medel att fördela.  

3. Samtliga nämnder och styrelser uppdras att iaktta stor återhållsamhet 
för att minimera befarat underskott för såväl den egna 
nämnden/styrelsen som för kommunen i stort. 

4. Socialnämnden och bildningsnämnden ska som inriktning ha att vid 
årets slut nå en omfattning av verksamheten som står i 
överensstämmelse med budget 2024 (med hänsyn till ökade PO-, 
hyres-, lokalvård- och måltidskostnader utöver kompensation i budget) 
för att på så sätt vara förberedda att nå balans under år 2025. 

Reservationer 

Torbjörn Ekelund (L) och Håkan Sträng (L) reserverar sig skriftligen, se bilaga 
1.  

Agneta Lenander (V) och Anders Malmros (V) reserverar sig skriftligen, se 
bilaga 2.   

Sammanfattning av ärendet 

Kommunallagen (2017:725) 11 kap, 16 §, föreskriver att fullmäktige minst en 
gång per år ska behandla minst en delårsrapport upprättad enl enligt 13 kap.1 § 
lagen (2018:597) om kommunal bokföring och redovisning.  

Kommunstyrelsen ska, enl samma paragraf, inom två månader efter utgången 
av den period av räkenskapsåret som delårsrapporten omfattar, överlämna 
delårsrapporten till fullmäktige och revisorer. 

Nu föreligger Delårsbokslut I per 2024-04-30 för Svalövs kommun.  

Kommunstyrelsen fattade 2024-06-03, § 160, följande beslut: 1) Delårsrapport I 
per 30 april 2024 för Svalövs kommun överlämnas till fullmäktige och 
revisorerna. 

Kommunstyrelsen föreslog vidare kommunfullmäktige fatta följande beslut: 1) 
Delårsrapport I per 30 april 2024 för Svalövs kommun godkänns. 2) 
Socialnämndens äskanden gällande a) volymökning av antal personer med 
demensdiagnos (6 100 tkr), b) volymökning inom hemvården (950 tkr), c) ökade 
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placeringskostnader inom verksamheten individ- och familjeomsorgen (2 000 
tkr) samt d) ökat bemanningsbehov utifrån ny lagstiftning Stärkta rättigheter för 
barn och vuxna i skyddat boende (Prop. 2023/24:31) (1 700 tkr) kan inte 
beviljas, då det inte finns ytterligare medel att fördela. 3) Samtliga nämnder och 
styrelser uppdras att iaktta stor återhållsamhet för att minimera befarat 
underskott för såväl den egna nämnden/styrelsen som för kommunen i stort. 4) 
Socialnämnden och bildningsnämnden ska som inriktning ha att vid årets slut 
nå en omfattning av verksamheten som står i överensstämmelse med budget 
2024 (med hänsyn till ökade PO-, hyres-, lokalvård- och måltidskostnader 
utöver kompensation i budget) för att på så sätt vara förberedda att nå balans 
under år 2025.  

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 172 
Delårsbokslut I per 2024-04-30 för Svalövs kommun 
Mål och budget 2024, plan 2025 – 2026 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Teddy Nilsson (SD), Anna Berg von Linde (M), Aase Jönsson (KD), Torbjörn 
Ekelund: 1) Delårsrapport I per 30 april 2024 för Svalövs kommun godkänns.  

Anders Malmros (V): Ändringsförslag: Delårsbokslut I 2024 per den 30 april 
2024 för Svalövs kommun s.27, 4:e stycket justeras så att det får följande 
lydelse: ”Distansundervisningen som har introducerats för modersmål, för att 
underlätta undervisningen som är spridd till de olika orterna i kommunen har 
även haft en positiv ekonomisk effekt, med lägre kostnader för verksamheten 
än föregående år men med bibehållen kvalitet.” 

Agneta Lenander (V): Delårsbokslut I per 30 april 2024 för Svalövs kommun 
godkänns med Anders Malmros ändringsförslag.  

Teddy Nilsson (SD), Anna Berg von Linde (M) och Aase Jönsson (KD): 2) 
Socialnämndens äskanden gällande a) volymökning av antal personer med 
demensdiagnos (6 100 tkr), b) volymökning inom hemvården (950 tkr), c) ökade 
placeringskostnader inom verksamheten individ- och familjeomsorgen (2 000 
tkr) samt d) ökat bemanningsbehov utifrån ny lagstiftning Stärkta rättigheter för 
barn och vuxna i skyddat boende (Prop. 2023/24:31) (1 700 tkr) kan inte 
beviljas, då det inte finns ytterligare medel att fördela. 

Agneta Lenander (V): Teddy Nilssons m.fl. förslag till beslut punkt 2) avslås. 
Socialnämndens äskanden beviljas.  

Teddy Nilsson (SD), Anna Berg von Linde (M), Aase Jönsson (KD), Torbjörn 
Ekelund (L) och Agneta Lenander (V): 3) Samtliga nämnder och styrelser 
uppdras att iaktta stor återhållsamhet för att minimera befarat underskott för 
såväl den egna nämnden/styrelsen som för kommunen i stort. 

Teddy Nilsson (SD), Anna Berg von Linde (M) och Aase Jönsson (KD): 4) 
Socialnämnden och bildningsnämnden ska som inriktning ha att vid årets slut 
nå en omfattning av verksamheten som står i överensstämmelse med budget 
2024 (med hänsyn till ökade PO-, hyres-, lokalvård- och måltidskostnader 
utöver kompensation i budget) för att på så sätt vara förberedda att nå balans 
under år 2025. 
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Torbjörn Ekelund (L): Tilläggsförslag: Kommunstyrelsen uppdras att snarast 
skapa en kommunövergripande plan i syfte att lindra effekterna av det stora 
ekonomiska underskott som presenterats i prognos för helår 2024. Plan skall 
sträcka sig över flera år.  

Teddy Nilsson (SD): Torbjörn Ekelunds tilläggsförslag avslås.  

I ärendet yttrade sig vidare Èmilie Lundgren (S), Lennart Pettersson (C), Anneli 
Persson (S), Annelie Johnsson (C) och Marie Irbladh (C). 

Beslutsgång 

Ordföranden tar upp Anders Malmros ändringsförslag avseende förslag till 
beslut punkt 1) och finner att kommunfullmäktige avslår det.  

Ordföranden tar sedan upp Teddy Nilssons m.fl. förslag till beslut punkt 1) och 
finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detta.  

Ordföranden ställer sedan Teddy Nilssons m.fl. förslag till beslut punkt 2) mot 
Agneta Lenanders förslag till beslut punkt 2) och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med Teddy Nilssons m.fl. förslag.  

Ordföranden tar därefter upp Teddy Nilssons m.fl. förslag till beslut punkt 3) och 
punkt 4) finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med dessa.  

Ordföranden ställer slutligen Torbjörn Ekelunds tilläggsförslag mot Teddy 
Nilssons avslagsyrkande och finner att kommunfullmäktige avslår Torbjörn 
Ekelunds tilläggsförslag.  

Icke deltagande i beslut 

Èmilie Lundgren (S), Afrim Goxhuli (S), Anneli Persson (S), Niklas Bohn (S), 
Päivi Olsson (S), Kent Kronqvist (S) och Sonja Zielinski (S) deltar inte i besluten 
avseende punkterna 1) – 4) 
 
Lennart Pettersson (C), Annelie Johnsson (C), Johan Wigrup (C) och Marie 
Irbladh (C) deltar inte i besluten avseende punkterna 1) – 4). 
 
Torbjörn Ekelund (L) och Håkan Sträng (L) deltar inte i besluten avseende 
punkterna 2) och 4). 
 
Agneta Lenander (V) och Anders Malmros (V) deltar inte i beslutet avseende 
punkt 4). 
 

Mötet ajournerades kl. 20.09 – 20.17 

Protokollet ska skickas till: 
Revisionen 
Socialnämnden 
Tf kommunchef 
Socialchef 
Ekonomichef 
Redovisningschef 
Kommunförvaltningen (EVLT, SAGC, AAN, VOJN) 
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Dnr KS 194-2020 

§ 173 Bjuvs kommuns utträde ur Söderåsens 
miljöförbund – ekonomisk uppgörelse 

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Föreliggande förslag till avtal med Bjuvs, Klippans, Perstorps och 
Örkelljunga kommuner godkänns, under förutsättning av att dessa 
också godkänner överenskommelsen. 

2. Kommunstyrelsens ordförande Teddy Nilsson bemyndigas underteckna 
avtalet. 

Reservationer 

Èmilie Lundgren (S), Afrim Goxhuli (S), Anneli Persson (S), Niklas Bohn (S), 
Päivi Olsson (S), Kent Kronqvist (S), Sonja Zielinski (S), Torbjörn Ekelund (L), 
Håkan Sträng (L), Agneta Lenander (V) och Anders Malmros (V) reserverar sig 
till förmån för egna förslag till beslut.  

Torbjörn Ekelund (L) och Èmilie Lundgren (S) inkommer med en skriftlig 
reservation, se bilaga 3.  

Sammanfattning av ärendet 

Efter en process över några år, trädde Bjuvs kommun 2022-12-31 ut ur 
Söderåsens miljöförbund. Formerna för utträdet, vad gäller ekonomisk 
uppgörelse, har såväl före utträde som efter diskuterats de fem kommunerna 
emellan. Nu föreligger ett förslag till uppgörelse vilket innebär att de 
kvarvarande kommunernas kostnader föranledda av utträdet kompenseras 
genom att Bjuvs kommun avstår från sin andel av förbundets egna kapital i 
årsredovisning 2022. 

Kommunstyrelsen i Bjuvs kommun beslutade 2020-06-10, § 90, att begära 
utträde ur Söderåsens miljöförbund samt, att ge kommunstyrelsens förvaltning i 
uppdrag att se till att begäran om utträde har inkommit till Söderåsens 
miljöförbund före den 1 juli 2020. Beslutet överklagades med laglighetsprövning 
till Förvaltningsrätten i Malmö, vilken dock avslog överklagandet 2021-05-05. 
Beslutet vann därmed laga kraft. 

Av förbundsordningens § 13 framgår följande: ”Kommunalförbundet är bildat för 
obestämd tid. Medlemskommun har rätt att begära utträde ur förbundet. 
Uppsägning skall ske senast den 1 juli och uppsägningstiden är två år räknat 
från årsskiftet efter uppsägningen. 

Regleringen av de ekonomiska mellanhavandena mellan förbundet och den 
utträdande förbundsmedlemmen skall bestämmas i särskild överenskommelse 
mellan samtliga förbundsmedlemmar. Den ekonomiska regleringen skall ske 
utifrån andelar i förbundets samlade tillgångar och skulder, beräknade i 
förhållande till vad varje förbundsmedlem tillskjuter i medlemsbidrag. När en 
medlem utträtt ur förbundet upphör dennes ansvar för förbundets skulder om 
inte annat avtalats mellan förbundsmedlemmarna.  
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De kvarvarande förbundsmedlemmarna skall anta de ändringar av 
förbundsordning, samverkansavtal och reglemente som behövs med anledning 
av förbundsmedlems utträde ur förbundet, om förbundet inte skall träda i 
likvidation.” 

De rättsliga förutsättningarna för utträdet utreddes av Kommunakuten AB i PM 
daterat 2022-12-08. 

Kommunfullmäktige fattade mot bakgrund av Kommunakutens PM 2022-12-19, 
§ 194, följande beslut: Fullmäktige noterar att Bjuv utträder ur Söderåsens 
miljöförbund från och med de 1 januari 2023 trots avsaknad av formellt korrekt 
begäran om utträde ur förbundet. 

Information i ärendet har fortlöpande lämnats till kommunstyrelsen; 2020-06-12, 
2020-08-17, 2021-04-12, 2021-05-17, 2021-08-16, 2021-10-11, 2021-11-15, 
2022-01-17, 2022-02-14, 2022-03-14, 2022-04-11, 2022-05-16, 2022-11-14, 
2022-12-05, 2023-09-11 och 2023-12-04. 

Av årsredovisning 2022 framgår att förbundets egna kapital var 2 378 243 kr. 
Skulderna uppgår enligt uppgift till 5 200 393 kr. Av PM från Kommunakuten AB 
framgår att Bjuvs kommuns andel av förbundets tillgångar och skulder var ca 24 
%, eller ca 570 tkr.   

Under 2023 och inledningen av 2024 har diskussioner förts mellan 
kommunstyrelsens ordförande i de fem kommunerna, och på deras uppdrag 
kommundirektörerna/kommuncheferna emellan. Ett tidigare förslag till 
uppgörelse bereddes av arbetsutskottet 2024-03-12, § 56, men förutsättningar 
för genomförande av denna saknades. 

Ett nytt förslag till uppgörelse föreligger nu. Uppgörelsen förutsätter att samtliga 
fem kommuner fattar beslut om densamma. 

Innebörden i överenskommelsen är att Bjuvs kommun avstår från detta belopp 
(ca 570 tkr). 

Arbetsutskottet fattade 2024-05-21, § 93, följande beslut: Arbetsutskottets 
beslut 2024-03-12, § 56, upphävs. 

Arbetsutskottet föreslog vidare kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige 
fatta följande beslut: 1) Föreliggande förslag till avtal med Bjuvs, Klippans, 
Perstorps och Örkelljunga kommuner godkänns, under förutsättning av att 
dessa också godkänner överenskommelsen. 2) Kommunstyrelsens ordförande 
Teddy Nilsson bemyndigas underteckna avtalet. 

Kommunstyrelsen föreslog 2024-06-03, § 165, kommunfullmäktige fatta 
följande beslut: 1) Föreliggande förslag till avtal med Bjuvs, Klippans, Perstorps 
och Örkelljunga kommuner godkänns, under förutsättning av att dessa också 
godkänner överenskommelsen. 2) Kommunstyrelsens ordförande Teddy 
Nilsson bemyndigas underteckna avtalet. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 165 
Arbetsutskottets protokoll 2024-06-21, § 93 
Förvaltningens tjänsteskrivelse, daterad 2024-05-07 
Arbetsutskottets protokoll 2024-03-12, § 56 
Förslag till ekonomisk uppgörelse med anledning av Bjuvs kommuns utträde ur 
Söderåsens miljöförbund 
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Kommunfullmäktiges protokoll 2022-12-19, § 194 
Tjänsteskrivelse, daterad 2022-12-08 
PM, Kommunakuten AB, daterat 2022-12-08 
Söderåsens miljöförbunds förbundsordning 
Kommunstyrelsens i Bjuvs kommun protokoll 2020-06-10, § 90 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Teddy Nilsson (SD), Anna Berg von Linde (M) och Aase Jönsson (KD): 1) 
Föreliggande förslag till avtal med Bjuvs, Klippans, Perstorps och Örkelljunga 
kommuner godkänns, under förutsättning av att dessa också godkänner 
överenskommelsen.  

Anna Berg von Linde (M) och Aase Jönsson (KD): 2) Kommunstyrelsens 
ordförande Teddy Nilsson bemyndigas underteckna avtalet. 

Èmilie Lundgren (S): Teddy Nilssons, Anna Berg von Lindes och Aase 
Jönssons förslag till beslut avslås.  

Èmilie Lundgren (S), Torbjörn Ekelund (L) och Agneta Lenander (V): 1) 
Föreliggande förslag till avtal med Bjuvs, Klippans, Perstorps och Örkelljunga 
kommuner godkänns ej. 2) Svalövs kommun fortsätter processen mot Bjuvs 
kommun, med krav där Bjuv ersätter Svalövs kommun och Söderåsens 
miljöförbund fullt ut i samband med felaktigt utträde ur Söderåsens 
miljöförbund. 3) Kommunstyrelsens ordförande Teddy Nilsson bemyndigas 
meddela Bjuvs, Klippans, Perstorps och Örkelljungas kommuner ovanstående.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer Teddy Nilssons, Anna Berg von Lindes och Aase Jönssons 
förslag till beslut mot Èmilie Lundgrens m.fl. förslag till beslut finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med Teddy Nilssons, Anna Berg von 
Lindes och Aase Jönssons förslag till beslut.  

Protokollet ska skickas till: 
Bjuvs kommun 
Klippans kommun 
Perstorps kommun 
Örkelljunga kommun 
Söderåsens miljöförbund 
Tf kommunchef 
Ekonomichef 
Administrativ chef 
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Dnr KS 126-2024 

§ 174 Uppföljning av granskning IT och 
Informationssäkerhet gjord 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Revisorernas rapport och kommunstyrelsens yttrande noteras. 

Sammanfattning av ärendet 

EY har på uppdrag av Svalövs kommuns förtroendevalda revisorer genomfört 
en uppföljning av 2021 års granskning av kommunens arbete med IT- och 
informationssäkerhet, vilket inkluderar personuppgiftshantering (GDPR). Det 
övergripande syftet med granskningen har varit att bedöma om kommunens 
styrning och interna kontroll avseende IT- och informationssäkerhet är tillräcklig. 
Vidare har syftet också varit att följa upp i vilken omfattning styrelse och 
nämnder styr och följer upp arbetet på området.  

Utifrån granskningsresultatet rekommenderas kommunstyrelsen att: 

 Utveckla och implementera ett ledningssystem för informationssäkerhet. 

 Färdigställa och godkänna en mer detaljerad 
informationssäkerhetspolicy. 

 Säkerställa att rutiner och processbeskrivningar förblir aktuella över tid. 

 Säkerställa att planlagda och årliga utbildningsinsatser genomförs. 

Kommunstyrelsen beslutade vid sitt sammanträde 2024-04-08, § 108, följande: 
1) Informationen noteras. 2) Yttrande inhämtas från kommunförvaltningen, för 
behandling vis arbetsutskottets sammanträde 2024-05-21. 

Kommunstyrelsen fattade 2024-06-03, § 172, följande beslut: 1) Yttrandet antas 
som kommunstyrelsens eget. 

Kommunstyrelsen föreslog vidare kommunfullmäktige fatta följande beslut: 1) 
Revisorernas rapport och kommunstyrelsens yttrande noteras. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 172 
Tjänsteskrivelse, daterad 2024-04-23 
Protokoll på kommunstyrelsens sammanträde 2024-04-08, 102 
Rapport, Uppföljning av IT- och informationssäkerhetsgranskning, daterat 2024-
03-21 
Missiv, Uppföljning av IT- och informationssäkerhetsgranskning, daterat 2024-
03-21 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Teddy Nilsson (SD): Revisorernas rapport och kommunstyrelsens yttrande 
noteras. 
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Beslutsgång 

Ordföranden tar upp Teddy Nilssons förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detta.  

Protokollet ska skickas till: 
Revisionen 
Tf kommunchef 
Administrativ chef 
Enhetschef kansli 
Informationssäkerhetssamordnare/Dataskyddsombud 
Digitaliserings- och IT-chef 
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Dnr KS 224-2024 

§ 175 Interpellation, Uppföljning modersmål 

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Anders Malmros (V) har i interpellation 2024-05-06 till bildningsnämndens 
ordförande ställt följande frågor:  

 I inledningen till dokumentet nämns förarbeten. Det vore trevligt med 
några källhänvisningar. Detta område styrs av flera lagar baserade på 
flera utredningar. Hur viktigt är det med någon form av källhänvisning i 
den här typen av rapporter? 

 Är digital undervisning i åk 1 - 3 något som anses väl beprövat och 
bygger på forskning och erfarenhet? 

 Vad ska skolledaren göra för att inom sin budget hitta dessa 
handledare? Det finns inte tillräckligt med handledare för att denna 
uppgift ska fungera på ett tillfredställande sätt idag /…/. 

 Det finns flera modersmålslärare som inte andas samma positiva 
inställning som förekommer generellt i Uppföljning modersmål 2024-03-
05. Varför togs inte deras röster med i uppföljningen? 

 Varför är det bara elever, vårdnadshavare och rektorer på Parkskolan 
som får berätta sin syn på förändringen av modersmålsundervisningen? 
Heleneborgsskolan är större till elevantal och har fler elever med annat 
modersmål än svenska. 

Av fullmäktiges arbetsordning § 34 framgår bl a följande: En interpellation bör 
besvaras senast under det sammanträde som följer närmast efter det då 
interpellationen ställdes. Ett svar på en interpellation ska vara skriftligt. 

Skriftligt svar på interpellationen har inkommit från bildningsnämndens 
ordförande den 14 juni 2024.  

Vid behandlingen av ärendet yttrar sig Kim Hellström (SD), Anders Malmros 
(V), Agneta Lenander (V), Torbjörn Ekelund (L), Èmilie Lundgren (S), Afrim 
Goxhuli (S), Teddy Nilsson (SD), Annelie Johnsson (C) och Linda Reidy (M).  

Beslutsunderlag 

Svar på interpellation från bildningsnämndens ordförande, daterat 2024-06-14 
Interpellation från Anders Malmros (V), med bilaga, daterad 2024-05-06 

 
Protokollet ska skickas till: 
Interpellanten 
Bildningsnämndens ordförande 
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Dnr KS 329-2024 

§ 176 Interpellation, Gällande det lokala partistödet 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Interpellationen får inte ställas med hänvisning till kommunfullmäktiges 
arbetsordning § 20 3:e stycket.  

 

Sammanfattning av ärendet 

Jan Zielinski (S) har i interpellation inkommen den 10 juni 2024 ställt följande 
frågor till Sverigedemokraternas gruppledare Teddy Nilsson:  

 Skickar Svalövs Sverigedemokraterna en del av sitt kommunala 
partistöd till er nationella partiorganisation och därmed också är 
delfinansiärer i den nationella trollfabriken som uppdagats med 
skattepengar från Svalövs kommun?  

 Om ja, hur mycket?  

Av fullmäktiges arbetsordning § 34 framgår bl a följande: En interpellation bör 
besvaras senast under det sammanträde som följer närmast efter det då 
interpellationen ställdes. Ett svar på en interpellation ska vara skriftligt. 

Skriftligt svar på interpellationen, daterat den 13 juni 2024, har inkommit från 
Teddy Nilsson (SD). 

Beslutsunderlag 

Svar från Teddy Nilsson (SD), daterat 2024-06-13 
Interpellation från Jan Zielinski (S), inkommen 2024-06-10 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Ingrid Ekström (SD): 1) Interpellationen får inte ställas med hänvisning till 
kommunfullmäktiges arbetsordning § 20 3:e stycket. 

I ärendet yttrade sig vidare Teddy Nilsson (SD), Èmilie Lundgren (S), Lennart 
Pettersson (C) och Torbjörn Ekelund (L).  

Beslutsgång 

Ordföranden tar upp eget förslag till beslut och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med detta.  

Mötet ajournerades kl. 21.57- 22.00 

 
Protokollet ska skickas till: 
Interpellanten 
Sverigedemokraternas gruppledare 
Kommunförvaltningen (MAN, FRKT) 
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Dnr KS 37-2023, SBN 205-2023 

§ 177 Motion, Uppmuntra till ökat resande med 
kollektivtrafik – Erbjud långtidsparkering 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen anses besvarad med hänvisning till 
samhällsbyggnadsnämndens yttrande den 15 maj 2024.  

Sammanfattning av ärendet 

Håkan Sträng (L) inkom den 25 januari 2023 med en motion med förslaget:  

 Att möjligheterna till långtidsparkering på kommunens 
stationsparkeringar utreds.  

Kommunfullmäktige beslutade den 27 februari 2023 § 20 att motionen 
överlämnas till kommunstyrelsen för beredning.  

Genom delegationsbeslut av kommunstyrelsens ordförande överlämnades 
motionen den 13 mars 2023 till samhällsbyggnadsnämnden för beredning.  

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande inkom den 3 maj 2024 med förslag till 
yttrande över. Ordföranden föreslog nämnden att anta yttrandet som sitt eget.  

Samhällsbyggnadsnämnden fattade 2024-05-15, § 74, följande beslut: 1) 
Ordförandens yttrande, daterat den 3 maj 2024, antas som nämndens eget. 

Nämnden föreslog vidare kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige fatta 
följande beslut: 1) Motionen anses besvarad med hänvisning till 
samhällsbyggnadsnämndens yttrande den 15 maj 2024. 

Kommunstyrelsen föreslog 2024-06-03, § 178, kommunfullmäktige fatta 
följande beslut: 1) Motionen anses besvarad med hänvisning till 
samhällsbyggnadsnämndens yttrande den 15 maj 2024. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 178 
Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2024-05-15, § 74 
Yttrande, daterat 2024-05-03 
Remittering av motion, daterad 2023-03-13 
Kommunfullmäktiges protokoll 2023-02-27, § 20 
Motion, inkommen 2023-01-25 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Teddy Nilsson (SD) och Agneta Lenander (V): Motionen anses besvarad med 
hänvisning till samhällsbyggnadsnämndens yttrande den 15 maj 2024.  

I ärendet yttrade sig vidare Stefan Pettersson (M), Håkan Sträng (L), Lennart 
Pettersson (C) och Torbjörn Ekelund (L).  
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Beslutsgång 

Ordföranden tar upp Teddy Nilssons och Agneta Lenanders förslag till beslut 
och finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detta.  
 
 
Beslutet ska skickas till: 
Motionären 
Samhällsbyggnadsnämnden 
Kommunförvaltningen (VOJN) 
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Dnr KS 129-2020 

§ 178 Uppdrag, Väderskydd och bättre komfort för 
åkande med tåg och buss 

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Utredningsuppdrag avslutas med hänvisning till kommunstyrelsens 
ordförandes förslagsskrivelse daterad den 2 maj 2024. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktige beslutade den 27 augusti 2018, § 128, att bifalla en motion 
inkommen den 13 februari 2017 från Lennart Pettersson (C) och Ida Andersson 
(C).  

Motionen innehöll följande förslag:  

 Kommunen ska tillsammans med Skånetrafiken verka för att förbättra 
väderskyddet och komforten för såväl tåg- som bussresenärer i 
kommunen.  

Väderskydd vid hållplatser för kollektivtrafiken är betydelsefullt för resenärernas 
trevnad och därför i förlängningen för att kommunens invånare ska vilja 
använda den kollektivtrafik som finns tillgänglig och byggs ut i kommunen. Likt 
kollektivtrafiken i stort har kommunen dock begränsad rådighet över 
väderskydden vid kollektivtrafikens hållplatser. Det är Skånetrafiken som 
ansvarar för hållplatsernas standard både avseende tåg- och busstrafiken. 
Skånetrafiken genomför sedan sina insatser på hållplatser i samråd med 
kommunen och väghållaren.  

Skånetrafiken har, efter inhämtade synpunkter från kommunen, genomfört 
utbyggnader av väderskydd vid hållplatser i Svalövs kommun under senare år. 
Stationen i Teckomatorp som omnämns i motionen som låg till grund för 
utredningsuppdraget har t.ex. försetts med ett väntrum. Utöver förbättringar av 
tågstationer längs Söderåsbanan har det byggts nya väderskydd vid 
busshållplatserna vid Brandstationen, Prästgårdsvägen, Hans Perssons väg 
och Industrigatan.  

I nuläget anser Skånetrafiken att alla hållplatser med ett tillräckligt stort antal 
resande i kommunen har väderskydd och man har inga planer på att bygga ut 
väderskydd i kommunen inom en snar framtid.  

Kommunen deltar i trepartssamtal ca 4 gånger om året med Skånetrafiken och 
Nobina där kommunen påtalar de behov kommunen ser av att förbättra 
hållplatsernas standard.  

Kommunen anses således ha arbetat med frågan, och arbetar kontinuerligt, på 
det sätt som är rimligt utifrån kommunens rådighet i frågan.  

Då kommunen arbetat för att implementera motionens förslag anses uppdraget 
till kommunen utifrån den bifallna motionen nu kunna avslutas. 

Arbetsutskottet föreslog 2024-05-21, § 97, kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige fatta följande beslut: 1) Utredningsuppdrag avslutas med 
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hänvisning till kommunstyrelsens ordförandes förslagsskrivelse daterad den 2 
maj 2024. 

Kommunstyrelsen föreslog 2024-06-03, § 179, kommunfullmäktige fatta 
följande beslut: 1) Utredningsuppdrag avslutas med hänvisning till 
kommunstyrelsens ordförandes förslagsskrivelse daterad den 2 maj 2024. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 179 
Arbetsutskottets protokoll 2024-05-21, § 97 
Förslagsskrivelse, daterad 2024-05-02 
Protokoll från kommunfullmäktige den 2018-08-27, § 128 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Teddy Nilsson (SD): 1) Utredningsuppdrag avslutas med hänvisning till 
kommunstyrelsens ordförandes förslagsskrivelse daterad den 2 maj 2024. 

I ärendet yttrade sig vidare Marie Irbladh (C) och Èmilie Lundgren (S).   

Beslutsgång 

Ordföranden tar upp Teddy Nilssons förslag till beslut och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med detta.  

 
Protokollet ska skickas till: 
Kommunförvaltningen (FRKT, MAN) 
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§ 179 Ordningsfråga 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Sammanträdet avbryts och resterande ärenden bordläggs.  

Sammanfattning av ärendet 

Då klockan är 22.24 ställer ordföranden ordningsfråga i enlighet med 
kommunfullmäktiges arbetsordning § 16 första stycket, varvid 
kommunfullmäktige beslutar att bordlägga resterande ärenden.  
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Dnr KS 101-2023 

§ 180 Uppdrag, Hållbar energiproduktion i Svalövs 
kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Ärendet bordläggs.  

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktige beslutade den 24 maj 2021, § 123, att bifalla en motion 
inkommen den 12 augusti 2019 från Fredrik Jönsson (C), Marie Irbladh (C), 
Lennart Pettersson (C), Eva Inhammar (C), Håkan Andersson (C), Ida 
Andersson (C) och Johan Wigrup (C).  

Motionen innehöll följande förslag:  

 Förutsättningarna för att producera förnybar och hållbar energi på 
kommunala fastigheter utreds.  

 Förutsättningarna för att producera förnybar och hållbar energi på andra 
kommersiella fastigheter utreds.  

 Förutsättningarna och konsekvenserna av att starta ett kommunalt 
energibolag utreds.  

Mer hållbar energiproduktion i Svalövs kommun är bra både ur klimathänsyn 
och för att trygga el-försörjningen till kommuninvånare och företag som verkar i 
kommunen. 2021 bifölls en motion innehållandes förslag att utreda 
förutsättningar för att producera förnybar och hållbar energi på kommunala och 
kommersiella fastigheter samt utreda förutsättningar och konsekvenser för att 
starta ett kommunalt energibolag.  

Kommunen har sedan motionen bifölls arbetat aktivt med dessa frågor.  

Kommunfullmäktige beslutade den 22 mars 2021, § 42, att uppdra det 
kommunala moderbolaget Svalövs Kommunhus AB att bilda det kommunalt 
helägda bolaget Svalövs Energi AB. Svalövs Energi AB har enligt antagen 
bolagsordning till föremål för sin verksamhet att på affärsmässiga grunder köpa, 
producera, sälja och distribuera energi, uppföra, äga, förvalta och hyra ut och 
överlåta anläggningar för informations- och kabelkommunikationsverksamhet 
och därtill kompletterande verksamhet. Bolaget har arbetat och arbetar 
pågående med att utreda möjligheter för att etablera mer hållbar 
energiproduktion i Svalövs kommun. I detta ingår att bolaget undersöker 
möjligheter till samarbeten kring bruk av fastigheter och mark ägd av 
kommunen eller dess helägda bolag likväl som privatägd mark och privatägda 
fastigheter.  

I Svalövs Energi ABs affärsplan, antagen av bolaget den 15 april 2024 § 23 
anges ”SEAB ämnar öka energiproduktionen inom Svalövs kommun. SEAB 
ämnar här bygga och förvalta solcellsanläggningar, inklusive lagring genom 
batterier eller vätgas, på kommunens fastigheter, parkeringsplatser, deponier 
eller annan obrukbar mark. […] SEAB arbetar även med pilotprojekt avseende 
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energigemenskaper tillsammans med andra bolag inom Svalövs 
kommunkoncern”.  

Kommunen har också behandlat frågan om energiproduktion på fastigheter i 
Energi- och klimatplanen vars senaste reviderade version antogs i 
kommunfullmäktige 2024 den 28 augusti 2023 § 141. Energi- och klimatplanen 
anger för kommunorganisationen: ”Hållbar energiproduktion ska alltid utredas 
vid nybyggnation med målsättningen att installeras på minst 80% av all 
nybyggnation”.  

Energi- och klimatplanen implementeras både i kommunen och i bolagen i 
Svalövs kommunkoncern. Svalövs Samhällslokaler AB utreder i enlighet med 
antagen affärsplan alltid ny energiproduktion i samband med nybyggnation. 
Man arbetar även för installation av energiproduktion i samband med större 
renoveringsprojekt, för närvarande bland annat på Kvarnhuset. Enligt antagen 
affärsplan i AB SvalövsBostäder ska under 2024 plan tas fram med lämpliga 
byggnader där det kan vara aktuellt att installera solenergiproduktion.  

Det konstateras således att kommunen sedan motionen bifölls har arbetat aktivt 
med att implementera åtgärder för att öka hållbar energiproduktion på 
fastigheter i kommunen. I enlighet med motionens önskemål har kommunen 
även startat ett kommunalt energibolag.  

Då kommunen arbetat för att implementera motionens förslag anses uppdraget 
till kommunen utifrån den bifallna motionen nu kunna avslutas. 

Arbetsutskottet föreslog 2024-05-21, § 101, kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige fatta följande beslut: 1) Utredningsuppdrag avslutas med 
hänvisning till kommunstyrelsens ordförandes förslagsskrivelse daterad den 23 
april 2024. 

Kommunstyrelsen föreslog 2024-06-03, § 180, kommunfullmäktige fatta 
följande beslut: 1) Utredningsuppdrag avslutas med hänvisning till 
kommunstyrelsens ordförandes förslagsskrivelse daterad den 23 april 2024. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 180 
Arbetsutskottets protokoll 2024-05-21, § 101 
Förslagsskrivelse, daterad 2024-04-23 
Energi- och klimatplan för Svalövs kommun, antagen 2023-08-28 § 141 
Affärsplan i AB SvalövsBostäder, antagen av styrelsen 2023-11-22 § 70 
Affärsplan i Svalövs Energi AB, antagen av styrelsen 2024-03-15 § 23 
Affärsplan i Svalövs Samhällslokaler AB, antagen av styrelsen 2023-10-26 § 93 
Protokoll från kommunfullmäktige den 22 mars 2021 § 42 
Protokoll från kommunfullmäktige den 24 maj 2021 § 123 

 
Protokollet ska skickas till: 
Kommunförvaltningen (FRKT, MAN) 
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Dnr KS 430-2023 

§ 181 Utredning av förutsättningar för och konsekvenser 
av en bolagisering av verkställigheten inom 
verksamheterna vård och omsorg samt LSS, med 
hjälp av extern leverantör 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Ärendet bordläggs.  

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktige fattade 2023-11-06, § 214, punkt 5 b), följande beslut: 
utreda förutsättningar för och konsekvenser av en bolagisering av 
verkställigheten inom verksamheterna vård och omsorg samt LSS med hjälp av 
extern leverantör. Rapporten ska presenternas för kommunfullmäktige senast 
vid det ordinarie sammanträdet i juni 2024. Utredningen finansieras med 
balanserade statsbidragsmedel (schablonersättning). 

Utredningen ska ge svar på följande frågor: 

 De kommuner som har genomfört en bolagisering av vård och omsorg, 
vilka konsekvenser har de fått erfara?  

Positiva effekter? 

Negativa effekter? 

 Vilka förutsättningar behöver uppfyllas för en framgångsrik process? 

 Vilka eventuella hinder/fallgropar finns? 

 Redogör och resonera kring de positiva effekter denna typ av 
bolagisering kan ge? 

 Redogör och resonera kring de negativa effekter denna typ av 
bolagisering kan ge? 

 Skattemässiga/ekonomiska, demokratiska, fackliga/arbetsrättsliga och 
styrningsmässiga aspekter bör uppmärksammas. 

Kommunstyrelsen fattade 2024-02-12, § 40, följande beslut: 1) 
Kommunledningskontoret uppdras genomföra direktupphandling av extern 
leverantör för genomförande av utredning av förutsättningar för och 
konsekvenser av en bolagisering av verkställigheten inom verksamheterna vård 
och omsorg samt LSS till en kostnad av som mest 150 tkr. 2) 
Frågeställningarna för uppdraget framgår av tjänsteskrivelse daterad 2023-01-
09. 3) Kommunchef Stefan Larsson medges fatta tilldelningsbeslut samt teckna 
avtal med leverantören. 

Upphandling genomfördes därefter och avtal tecknades med Public Partner AB. 
Denna har nu överlämnats till kommunen. 

Kommunstyrelsen föreslog 2024-06-03, § 182, kommunfullmäktige fatta 
följande beslut: 1) Utredningen godkänns. Uppdraget anses avslutat. 
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Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 182 
Kommunstyrelsens protokoll 2024-02-12, § 40 
Arbetsutskottets protokoll 2024-01-23, § 15 
Kommunfullmäktiges protokoll 2023-11-06, § 214, punkt 5 b) 
 
 
Protokollet ska skickas till: 
Socialnämnden 
Socialchef 
Tf kommunchef 
Ekonomichef 
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Dnr KS 432-2023 

§ 182 Uppdrag: Översyn av beståndet av hjärtstartare i 
de kommunala verksamheterna, och organisationen för 
utökning, underhåll/utbyte 

Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Ärendet bordläggs.  

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktiges fattade 2023-11-06, § 214, punkten 5 d) följande beslut: 
Kommunstyrelsen uppdras att genom räddningstjänsten se över beståndet av 
hjärtstartare i de kommunala verksamheterna, och organisationen för utökning, 
underhåll/utbyte. Rapporten ska presenternas för kommunfullmäktige senast 
vid det ordinarie sammanträdet i juni 2024.  

Räddningstjänsten har på fullmäktiges uppdrag satt upp hjärtstartare strategiskt 
i kommunen för fyra år sedan på nio platser. De hjärtstartarna behöver service 
där plattor och batterier byts.  

Räddningstjänsten föreslår att kommunen inhandlar tretton nya hjärtstartare 
och placerar dem strategiskt på våra tre äldreboenden samt i våra idrottshallar. 
För bra yttäckning föreslår även räddningstjänsten hjärtstartare på 
Majorsgatans LSS-boende i Svalöv, på Kågerödslund samt på Alfabos förskola 
i Tågarp.  

Skolor, förskolor och idrottshallar är på många platser samlokaliserade och 
eftersom idrottshallar är tillgängliga både på helger och kvällar motiverar det 
räddningstjänsten förslag att hjärtstartarna placeras där. 

Kostnad år ett blir 316 000 kr och år fyra 280 000 kr eftersom livslängden är ca 
åtta år på en hjärtstartare och service krävs vart fjärde år. 

Räddningstjänsten har på fullmäktiges uppdrag satt upp hjärtstartare strategiskt 
på nio platser i kommunen för fyra år sedan. De kommunägda hjärtstartarna är 
placerade på följande platser; 

 ICA i Teckomatorp 

 ICA Svalöv 

 Kommunhuset 

 Backagrillen i Tågarp 

 ICA Röstånga 

 Coop i Kågeröd 

 Allaktivitetshuset i Stenestad 

 Brandstationen i Röstånga 

 Brandstationen i Svalöv 
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De hjärtstartarna är drygt fyra år och de behöver byta plattor och batterier till en 
kostnad av 31 000 kr 2024. 

Svalövsbostäder har sex bilar som används av bovärdar som har hjärtstartare. 
Räddningstjänsten föreslår att Svalövsbostäder registrerar sina bovärdars 
tjänstetelefoner som SMS-livräddare i Region Skånes app. Då kan de bli 
larmade på hjärtstopp om bovärden befinner sig nära ett hjärtstopp.  

En hjärtstartare finns även hos gata- & park på deras arbetsplats och 
hjärtstartare finns även hos Svalövs gymnasium.  De har själva inhandlat dessa 
hjärtstartare. 

Samtal har förts med verksamheterna i Svalövs kommun och räddningstjänsten 
bedömer att det är lämpligt att placera hjärtstartare på de tre äldreboendena i 
kommunen då boendena är bemannade 24/7 och har riskpersoner i 
verksamheten som kan behöva hjärtstartare. Det är också lämpligt att placera 
hjärtstartare i idrottshallarna då de är tillgängliga långt in på kvällarna och på 
helgerna. Om man placerar hjärtstartare i idrottshallar förser man samtidigt 
skolor och många förskolor med hjärtstartare där de är samlokaliserade. 
Räddningstjänsten föreslår att det köps in hjärtstartare till följande platser 

1. Midgårds skolas idrottshall i Röstånga 

2. Kågerödslund  

3. Åsgårdens äldreboende 

4. Lunnaskolans idrottshall 

5. Solgårdens äldreboende 

6. Heleneborgsskolans idrottshall  

7. Tryckhallen (närhet till Kvarnhusets kontorslokaler) 

8. LSS-boende Majorsgatan (närhet till Solstrålens förskola) 

9. Norregårdens förskola 

10. Ängslyckan 

11. Parkskolans idrottshall 

12. Alfabo förskola  

13. Billeberga idrottshall 

Det har funnits önskemål om hjärtstartare på Biblioteket i Svalöv. 
Räddningstjänsten bedömer dock att, eftersom det finns hjärtstartare både i 
kommunhuset och på ICA, är nära att hämta en hjärtstartare för personalen. 
Det krävs dock en rutin där personalen vet var de ska hämta hjärtstartaren och 
att de får utbildning för att kunna agera. 

Kostnaden för att köpa in hjärtstartare med upphängningsanordning är 15 000 
kr/styck. Total inköpskostnad 195 000 kr. Vid uppsättning rekommenderar 
räddningstjänsten att en utbildning á 6 000 kr ges per uppsättningsplats. Total 
utbildningskostnad inklusive personal från biblioteket och kvarnhuset 90 000 kr.  

Den totala kostnaden för skötsel av befintliga hjärtstartare, inköp av tretton nya 
hjärtstartare år ett är ca 320 000 kr. År fyra behöver plattor och batterier förnyas 
igen och nio hjärtstartare behöver bytas. Det är då lämpligt med en 
repetitionsutbildning. Kostnaden som uppstår år fyra bedöms bli 280 000 kr. 
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Arbetsutskottet föreslog 2024-05-21, § 99, kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige fatta följande beslut: 1) Räddningstjänstens rapport 
godkänns och uppdraget anses därmed avslutat. 2) Räddningstjänstens förslag 
om att upphandla och placera ut ytterligare tretton hjärtstartare i kommunala 
verksamheter, jämte de nio hjärtstartare som beslutades för fyra år sedan, 
godkänns. 3) Hjärtstartare placeras på följande platser: 1) Midgårds skolas 
idrottshall i Röstånga, 2) Kågerödslund, 3) Åsgårdens äldreboende, 4) 
Lunnaskolans idrottshall, 5) Solgårdens äldreboende, 6) Heleneborgsskolans 
idrottshall, 7) Tryckhallen, 8) LSS-boende Majorsgatan, 9) Norregårdens 
förskola, 10) Ängslyckan, 11) Parkskolans idrottshall, 12) Alfabo förskola och 
13) Billeberga idrottshall. 4) Räddningstjänsten beviljas ett investeringsanslag i 
2024 års investeringsbudget om 195 000 tkr. Räddningstjänsten beviljas vidare 
ett utökat anslag i driftbudgeten år 2024 för underhåll av befintliga hjärtstartare 
med 31 tkr och för utbildning med 90 tkr. 5) Finansieringen av utökade drift- och 
kapitalkostnader hanteras inom ramen för Mål och budget 2025, plan 2026 -
2027. 6) Räddningstjänsten uppdras verkställa beslutet. 

Kommunstyrelsen föreslog 2024-06-03, § 183, kommunfullmäktige fatta 
följande beslut: 1) Räddningstjänstens rapport godkänns och uppdraget anses 
därmed avslutat. 2) Räddningstjänstens förslag om att upphandla och placera 
ut ytterligare tretton hjärtstartare i kommunala verksamheter, jämte de nio 
hjärtstartare som beslutades för fyra år sedan, godkänns. 3) Hjärtstartare 
placeras på följande platser: 1) Midgårds skolas idrottshall i Röstånga, 2) 
Kågerödslund, 3) Åsgårdens äldreboende, 4) Lunnaskolans idrottshall, 5) 
Solgårdens äldreboende, 6) Heleneborgsskolans idrottshall, 7) Tryckhallen, 8) 
LSS-boende Majorsgatan, 9) Norregårdens förskola, 10) Ängslyckan, 11) 
Parkskolans idrottshall, 12) Alfabo förskola och 13) Billeberga idrottshall. 4) 
Räddningstjänsten beviljas för ändamålet år 2024 121 tkr, att utgå ur 
kommunstyrelsens anslag till förfogande. 5) Räddningstjänsten medges nyttja 
195 tkr av återstående budgetbelopp i 2024 års investeringsbudget, gällande 
objekt Släckbil, Röstånga. 6) Finansieringen av utökade drift- och 
kapitalkostnader hanteras inom ramen för Mål och budget 2025, plan 2026 -
2027. 7) Räddningstjänsten uppdras verkställa beslutet. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2024-06-03, § 183 
Arbetsutskottets protokoll 2024-05-21, § 99 
Tjänsteskrivelse, daterad 2024-03-15 
Kommunfullmäktiges protokoll 2023-11-06, § 214, punkt 5 d) 
 
Protokollet ska skickas till: 
Räddningschef 
Tf kommunchef 
Administrativ chef 
Ekonomichef 
Redovisningschef 
Kommunförvaltningen (EVLT, AAN) 
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Bilaga 1  

Skriftlig reservation inkommen i § 172, Mål och budget 2024, plan 2025 - 
2026 - Uppföljning Svalövs kommun – Delårsrapport I per 2024-04-30, från 
Torbjörn Ekelund (L) och Håkan Sträng (L):  

”På ovanstående dagordningspunkt yrkade Liberalerna att:  

 Kommunstyrelsen uppdras att snarast skapa en kommunövergripande 
plan i syfte att lindra effekterna av det stora ekonomiska underskott som 
presenterats i prognos för helår 2024. Planen skall sträcka sig över flera 
år.  

Liberalerna yrkar på detta då vi anser att en kombination av åtgärder, baserat 
på helheten i kommunens ekonomi, kombinerat med att ianspråkta delar av 
kommunens kapital i Resultatutjämnningsfonden, kan bidra till realistiska 
åtgärder i Bildningsnämnden, Socialnämnden och 
Samhällsbyggnadsnämmnden. Medborgarna som behöver dessa nämnders 
verksamhet i sin välfärd, skall i så liten utsträckning som möjligt drabbas 
negativt. Samtidigt behöver verksamheterna i kommunen bromsa 
kostnadsutvecklingen för att undvika behov av skattehöjningar. En sådan 
inbromsning måste, med värnande av välfärden, ske succesivt över 1–2 års tid 
och inte panikartat under andra halvåret av 2024. Panikåtgärder skapar ofta allt 
för kännbara inbromsningar vilket måste undvikas.  

Då vårt yrkande inte vunnit Kommunfullmäktiges bifall så reserverar vi oss mot 
beslutet.”  

 

Bilaga 2  

Skriftlig reservation inkommen i ärende § 172, Mål och budget 2024, plan 
2025 - 2026 - Uppföljning Svalövs kommun – Delårsrapport I per 2024-04-
30, från Agneta Lenander (V) och Anders Malmros (V):  

”Vi yrkade på att Socialnämnden ska få de budgetmedel de äskat om för att 
finansiera kostnadsökningar som det inte finns budgetmedel för. Då vårt 
yrkande inte vann gehör väljer vi att reservera oss mot beslutet. 

Vi vill påminna om att verksamhet inom socialnämnd faller under HSL och SOL, 
det finns kostnader som vi inte kan effektivisera bort utan som är lagstadgade. 

Verksamheten jobbar intensivt med att hitta lösningar, som hemma-plans 
lösningar för placerade unga med mycket goda resultat. Vi har pågående 
arbeten inom demensvården som ger mycket goda resultat även ur ett 
nationellt perspektiv. 

Vi som Kommunstyrelse måste ta vårt ansvar och ge proffsen förutsättningar att 
ge den goda vården och omsorgen som våra kommuninvånare har rätt till.” 
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Bilaga 3 

Skriftlig reservation inkommen i ärende § 173, Bjuvs kommuns utträde ur 
Söderåsens miljöförbund – ekonomisk uppgörelse, från Èmilie Lundgren 
(S) och Torbjörn Ekelund (L):  

”Undertecknade förstår att det är rimligt att följa råd från jurister som kommunen 
anlitar. Men i detta fall ligger handlandet från Bjuv, inom ramen för det 
kommunalförbund Bjuv varit en del av sedan förbundet bildades, så långt ifrån 
avsikten med interkommunala samarbeten man kan komma. Att kvarvarande 
kommuner nu väljer att låta Bjuv lämna förbundet på så lösa grunder är inget 
som bäddar för framtida samarbeten, som Svalövs kommun i grunden så väl 
behöver.  

Bjuv har lämnat kommunalförbundet Söderåsens Miljöförbund på så kort varsel 
att det stider mot den överenskommelse man ingått med Svalöv, Klippan, 
Perstorp och Örkelljunga. Det har dessutom skett utan att Bjuv formellt skickat 
en anhållan om att få lämna förbundet. Vid den tidpunkt Bjuv anser att tiden för 
uppsägningen skulle börja löpa, finns endast ett beslut i Bjuvs kommunstyrelse. 
Något som Bjuv själva, till Förvaltningsdomstolen, vitsordat inte räcker. 

Vid denna tidpunkt skickades endast ett protokollsutdrag från ett sammanträde i 
kommunstyrelsen i Bjuv, vilket inte har befogenheterna att besluta om utträde. 
Detta protokollsutkast skickades utan kommentarer. Ett meddelande utan 
kommentarer från ett politiskt organ som inte har beslutsbefogenhet anser vi 
inte är att likna vid en begäran om utträde.  

Därför vänder vi oss mot beslutet som innebär att skattebetalarna i Svalövs 
kommun, i likhet med övriga kvarvarande kommuner, får bära ansvar för de 
kostnader som Bjuv åsamkat Söderåsens Miljöförbund och dess 
medlemskommuner” 
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